
Z Á P I S 

z 10. zasedání obecního zastupitelstva Prostřední Bečva 

konaného dne 16. dubna 2020, od 16.00 hodin 

 

ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

 

   Osmé zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16.00 hodin starostou 

obce Ing. Radimem Gálikem. (dále starosta).  

   Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly 

zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na 

úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, 

a to od 9. 4. 2019 do 16. 4. 2020 a zveřejněna na elektronické desce. 

   Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 

přítomno je 10 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášení schopné. 

Omluven: 0 

Pozdní příchod: Mgr. Juříčková Zdenka – 17.00 

Dřívější odchod: 0 

Na zasedání zastupitelstva byli tři hosté. 

    

URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

 

   Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu: Bc. Uhlářovou Alici, Bc. Křenka Petra, členy 

návrhové komise: Martina Stodůlku, Ing. Radka Žitníka a zapisovatelku paní Radomilu 

Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva určuje ověřovateli: Bc. Uhlářovou Alici, Bc. Křenka 

Petra, členy návrhové komise: Martina Stodůlku, Ing. Radka Žitníka a zapisovatelku paní 

Radomilu Kantorovou pracovnici obecního úřadu. 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno  

 

SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal 

starosta možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na 

doplnění. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje následující program 10. zasedání: 

1. Kontrola plnění usnesení z předešlého zasedání zastupitelstva 

2. Plnění příjmů a výdajů za 01-03/2020 

3. Schválení rozpočtu obce na rok 2020 

4. Pořadník oprav cest 

5. Veřejnoprávní smlouva o působení městské policie Rožnova p. Radh. na území obce 

6. Výběrové řízení na firmu zajišťující svoz a likvidaci odpadů 

7. Odměny uvolněným členům zastupitelstva 

8. Odměny členům kulturní komise 



9. Investiční akce 

10. Různé 

11. Diskuze 

 

Výsledek hlasování:  Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

BOD I. KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ 

Informovala místostarostka. 

- místostarostka: umístění odrazového zrcadla z výjezdu parkoviště na Pustevnách -

jedná se o umístění, musí se vyjádřit příslušné orgány 

- starosta: vyčištění příkopu v Bacově – hotovo 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu plnění usnesení 

Usnesení č. 3 bylo vzato na vědomí 

 

BOD II. PLNĚNÍ PŘÍJMŮ A VÝDAJŮ ZA 01-03/2020 

informoval starosta: (příloha 2). 

Plnění příjmů a výdajů   

Příjmy:  11 623 018,60 

Výdaje:  10 808 797,17 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění příjmů a výdajů za období leden 

až březen 2020 

Usnesení č. 4 bylo vzato na vědomí 

 

BOD III. SCHVÁLENÍ ROZPOČTU NA ROK 2020 

Informoval starosta: (příloha č. 3) 

Rozpočet se bude určitě během roku upravovat – vzhledem k celostátní situaci budou daně 

nižší cca o 17%. Některé akce nezrealizujeme. 

Vysvětlení k rozpočtu pro FK, jen údržba hřiště stála 160 tis. Kč., vše je podloženo. Náklady 

na provoz – předává slovo hostům.  

 

Host 1: vysvětluje finanční situaci v FK Prostřední Bečva. Požadavek navýšení rozpočtu pro 

FK, navrhovaná částka 350 tis. nepokryje náklady (příloha č. 4) 

 

Stodůlka:  proč jsou v nákladech zařazeny členské příspěvky, členové je neplatí? Odpověď: 

nevybíráme. 

Ostatní složky se snaží získat finance i z jiných zdrojů. 

 

Host 1: navrhujeme převést i hřiště do majetku obce, starat se o něj budeme sami. Je 

v dezolátním stavu. Oprava bude nákladná. Musí se také musí opravit tribuna, je nestabilní. 

 

Starosta: o hřišti budeme jednat na příštím zasedání. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá starostovi obce zařadit na příští zasedání bod – 

stavební úpravy hřiště FK prostřední Bečva 



Usnesení č. 5 bylo schváleno uloženo 

 

Starosta:  spočítal jsem výdaje na rok 2020 na 559 tis. Kč. V rozpočtu je 350 tis. kč. 

 

Ing. Mikulenka: souhlasím s panem Žitníkem, ostatní sdružení se snaží zajistit i z jiných 

zdrojů náklady na činnost.  

 

Host 1: pokud navýšíte částku na 400 tis. opravíme si tribunu sami. Chtěli jsme v letošním 

roce oslavit 70 let od vzniku klubu. Vzhledem k situaci (koronavirus) to asi nebude možné, to 

by byly další výdaje. Potřeba navýšit rozpočet na 450 tis. Kč. Potom už nic nebudeme 

požadovat. 

 

Místostarostka: obec nebude schopná všechny akce zrealizovat, budou chybět finance, 

navýšení pro FK je problém. Jak je to v jiných obcích s majetkem hřiště? Odpověď: každá to 

má jinak 

 

Ing. Žitník: Jaké máte příjmy, využíváte možnost dotací? Jeden zdroj příjmů není možný. 

Odpověď: příjmy žádné, dotace nevyužíváme. Sponzoři v letošním roce nebudou. Dotace jsou 

složité, nedostali bychom je. 

 

Starosta: návrh navýšit rozpočet na 450 tis. rovnou. 

 

Ing. Žitník: návrh navýšit jen na 400 a počkat na další zasedání a rozhodnout potom, co dál. 

 

Stodůlka: souhlasím, přijde mi to nefér vůči ostatním sdružením, aby veškeré finance FK 

čerpal z rozpočtu obce. 

 

Starosta: z rozpočtu jste několik let dostávali 250 tis. kč a stačilo to. Odpověď: dělali jsme 

několik akcí, ale nedopadly dobře. Členové nemají zájem, má malou základnu 

 

Ing. Žitník: musíte se zajímat i o jiné zdroje příjmů. O dotace, ale někdo se o to musí starat, 

zajímat se o to. Ani jste to nezkusili.  

 

Bc. Uhlářová: souhlasím s navýšením jen na 400 tis. Kč. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočet obce na rok 2020 

Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.6 bylo schváleno 

 

Starosta: k rozpočtu obce patří také další nezbytné záležitosti, které musíme na dnešním 

zasedání projednat. Patří tam střednědobý výhled (příloha č. 5). 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce na rok 

2021-2023 

Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno 

  



Starosta: další na projednání je rozpočet sociálního fondu (příloha č. 6), s tím souvisí také 

Zásady sociálního fondu (příloha č. 7), které máme již zastaralé a je třeba je aktualizovat. 

Jedním s bodů zásad je navýšení ceny stravenek na 100,- kč z dosavadních 85,- Kč – výše 

Sociálního fondu zůstává stejná. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočet sociálního fondu obce na rok 2020  

Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Zásady pro použití a tvorbu sociálního fondu 

obce prostřední Bečva  

Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 9 bylo schváleno 

 

Starosta: poslední důležitý bod rozpočtu – v březnu proběhl audit hospodaření – byly 

nalezeny drobné chyby. Odstranění chyb - musí být schváleno nápravné opatření.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje nápravné opatření k chybě zjištěné při 

přezkoumání hospodaření obce za rok 2019 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 1   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 10 bylo schváleno 

 

 

BOD IV. POŘADNÍK OPRAV CEST 

Informoval starosta:  

V pořadníku oprav cest (příloha č. 8) jsou zahrnuty cesty, které byly vybrány na základě 

požadavku občanů: 

- Bůřov – další etapa cca 1,080 tis Kč 

- Sobkovi – 158.000,- Kč 

- Kubáňovi – 120.000,- Kč 

- Čermák – 240.000,- Kč  

- Jurajda Skálí – 82.800,- Kč 

První tři z obalované, další penetračka. Celkem 1,68 tis Kč. V rozpočtu máme na opravy cest 

2,2 mil. Kč. Telefonicky byl ještě požadavek na opravu MK k Vančurům nad Skokanem. 

Cesta patří lesům, je to dlouhý úsek. Další požadavek v Kněhyních – cca 950m2, bylo by to 

cca 400 tis. Kč, ke dvěma domům.  

 

Ing. Žitník: zařadit do pořadníku pod bod 6. Odpověď : bude zařazeno 

 

Bc. Křenek: Lesy ČR nepřispívají na opravy? Odpověď: ne  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje pořadník oprav cest na rok 2020  

Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 11 bylo schváleno 

 

 



BOD V. VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVA O PŮSOBENÍ MĚSTSKÉ POLICIE NA 

ÚZEMÍ OBCE 

Informoval starosta:  

Smlouvu s městskou policií máme, ale tato bude nová, bude nám řešit i veškerý kamerový 

systém a je tam zapracován také radar, který bude od léta v obci umístěn. Městská policie 

bude stahovat data a posílat na přestupkové. To je vše ve smlouvě obsaženo. Sazba za 

jednohodinový výjezd je 1000,- Kč (2 osoby). 

 

Ing. Mikulenka: je to sazba paušální, nebo za zavolání? Odpověď: za zavolání. Např. kvůli 

psovi vyjde výjezd do hodiny. To ale řešit přes ně nebudeme. Když nezavoláme, nic platit 

nebudeme.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje veřejnoprávní smlouvu o působení městské 

policie Rožnov pod Radhoštěm na území obce 

Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 12 bylo schváleno 

 

BOD VI. VÝBĚROVÉ ŘÍZENÍ NA FIRMU ZAJIŠŤUJÍCÍ SVOZ A LIKVIDACI 

ODPADU 

Informoval starosta. 

Výběrové řízení na firmu na svoz a likvidaci odpadu. Spojili jsme se s Vidčí, která také hledá 

nového dodavatele. Chceme to udělat tak, abychom se dostali na nižší cenu. K tomu je 

sepsaná smlouva, ve které jsou všechny náležitosti společného výběrového řízení. Je nejvyšší 

čas výběrové řízení vyhlásit. Je to zakázka nad 2 mil., všechny lhůty a podmínky jsou 

přísnější.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o společném postupu zadavatelů při 

zadání veřejné zakázky na svoz a likvidaci odpadů v obcích Prostřední Bečva a Vidče 

Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 13 bylo schváleno 

 

BOD VII. ODMĚNY UVOLNĚNÝM ČLENŮM ZASTUPITELSTVA 

Informovala Bc. Uhlářová: 

Navrhuje odměny starostovi a místostarostovi za práci za uplynulý rok 2019 ve výši 70 tis. 

starosta a 45 tis. místostarostka. 

 

Fárek: jsem proti, v době koronaviru, se musí šetřit.  

 

Ing. Žitník: bylo by lepší to odsunout, vzhledem k situaci. Lidé by mohli poukazovat, že 

v době krize se dávají odměny. Určitě je vyplatit (jsou za loňský rok), ale odložit na později. 

 

Fárek: mělo se vyplatit v lednu, to by nebyl problém, ale teď, v krizové situaci ne 

 

Bc. Uhlářová: proč se v krizové situaci dalo na kostel, církev má vrácený majetek? 

 

Ing. Žitník: nejsem proti, ale jen vyplacení odměn posunout na léto, až bude lepší situace 

 

Starosta: já se zdržuji, nebudu do toho zasahovat 



 

Ing. Mikulenka: je to jedno jestli se to vyplatí teď nebo v červnu, zdají se mi ty částky vyšší 

jak minule. Kdy se vyplatí je jedno. Odpověď: jsou stejné 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje odložení vyplacení odměn neuvolněným 

zastupitelům na červen 2020  

Výsledek hlasování:       Pro 3  Proti 6   Zdrželi se 2 

Usnesení č. 14 nebylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje odměny pro neuvolněné členy zastupitelstva 

ve výši 70 tis. Kč pro starostu a 45 tis. Kč pro místostarostku. 

Výsledek hlasování:       Pro 6  Proti 3  Zdrželi se 2 

Usnesení č. 15 bylo schváleno 

 

 

BOD VIII. ODMĚNY ČLENŮM KULTURNÍ KOMISE 

Informoval starosta: 

Máme zřízenou kulturní komisi, která se stará o kulturní akce. V loňském roce Obecní 

slavnosti a Rozsvěcování stromku. Odměny dáme opravdu těm, kteří se na organizaci 

podíleli. Návrh je 300,- Kč pro člena za zasedání a 600,- Kč pro předsedu. Vyplaceno bude 

10.500,- Kč všem členům celkem. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva projednalo výši odměn za rok 2019 pro členy kulturní 

komise v celkové výši 10 500 Kč a schvaluje odměny jednotlivým členům dle jejich docházky 

(viz. příloha č.9) takto: 300 Kč za jedno zasedání pro člena kulturní komise, 600 Kč za jedno 

zasedání pro předsedu kulturní komise 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 2 

Usnesení č. 16 bylo schváleno 

 

 

BOD IX. INVESTIČNÍ AKCE 

Informoval starosta: 

 

PAVILON ŠKOLY 

Je dokončen. Dokončujeme podklady, abychom dostali dotaci. Slavnostní otevření mělo být 

teď 7. května bohužel nebude.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí dokončení Pavilonu ZŠ 

Usnesení č. 17 bylo vzato na vědomí 

 

KOMPOSTERY 

vysoutěženo, příští týden by měly dorazit, potom se budou rozdávat občanům 

 

SOCIÁLNÍ BYTY – výběrko vyhrála firma Heryán – cena 4,5 mil, 25% úspora, před 

podpisem smlouvy o dílo, potom se bude realizovat 

 



CHODNÍK HRUŠKA – realizace od tohoto týdne, vyhrála firma IDS Valašské Meziříčí za 

830 tis. Kč, úspora 35% 

 

ZAHRADA MŠ STŘED – realizace firma Navláčil. Začne realizace příští týden 

 

ZAHRADA U MŠ 2. ETAPA – hotový projekt, nestihli jsme podat žádost, protože byla 

zkrácena lhůta. Po vyhlášení podáme žádost příští rok 

 

CYKLOSTEZKA – stále čekáme na výsledky obou žádostí o dotaci. Nemáme vyhodnoceno 

 

VEŘEJNÉ OSVĚTLENÍ – uspěli jsme, realizace brzy, dodavatel firma EMPESORT. 

Vyměníme za LED osvětlení 

 

PARKOVIŠTĚ MŠ KNĚHYNĚ – projekt hotový, vyřizují se stanoviska. Lesy ČR, ještě 

vyřizujeme. Na podzim bychom mohli realizovat 

 

WIFI4EU – realizace v nejbližší době, firma SYCHROVNET. Bude to WIFI do veřejných 

prostor.  

 

CYKLOCHODNÍK SKOKAN – problematické odvodnění, schůzka na odboru ŽP a LČR. 

Největší problém je odvodnění.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o investičních akcích 

Usnesení č. 18 bylo vzato na vědomí 

 

BOD X. RŮZNÉ 

Informoval starosta: 

SMLOUVY O DOTACÍCH 

Tak jako předešlý rok jsou ke schválení 3 smlouvy na d 50.000,- Kč: 

- FK Prostřední Bečva – 400 tis. Kč 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční 

dotace č. 3/2020 pro FK prostřední Bečva  
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 19 bylo schváleno 

 

- TJ Sokol Kněhyně – 80 tis Kč 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční 

dotace č. 4/2020 pro TJ Sokol Kněhyně 
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 20 bylo schváleno 

 



- SDH střed – 80 tis. Kč 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční 

dotace č. 5/2020 pro SDH Prostřední Bečva střed 
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 21 bylo schváleno 

 

POSKYTNUTÍ FINANČNÍHO DARU – SPORTOVEC S HENDIKEPEM  

Reprezentuje obec, má vynikající výsledky. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 20.000,- 

Kč sportovci s hendikepem z Prostřední Bečvy 
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 22 bylo schváleno 

 

ZASTUPOVÁNÍ V MAS ROŽNOVSKO 

Byli jsme pověřeni, abychom na zastupitelstvech schválili pověření starosty k jednání ve 

skupině MAS Rožnovsko 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje delegování starosty obce k zastupování obce 

v MAS Rožnovsko  
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 23 bylo schváleno 

 

NOVÍ ZAMĚSTNANACI OBCE 

Pokladní končí, na její místo nastoupila nová pracovnice a k paní účetní byla přijata na 

zaučení nová pracovnice. 

Od pondělí bude pop 3 týdnech obec opět otevřena pro veřejnost. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí přijetí dvou nových pracovnic na obec 

Usnesení č. 24 bylo vzato na vědomí 

 

SMLOUVA O ZŘÍZENÍ SLUŽEBNOSTI 

Informovala místostarostka: 

Přeložka u víceúčelového hřiště. Jedná se o věcné břemeno do našeho pozemku. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o zřízení služebnosti č. sap 16010-

053933, jejíž předmětem je umístění a provozování kanalizačního vedení po pozemcích p.č. 

329/3 a 3079 k.ú. Prostřední Bečva za jednorázovou náhradu 200,- Kč + DPH 

Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 25 bylo schváleno 

 

ÚZEMNÍ PLÁN 

12. 3. 2020 proběhlo v Rožnově u pořizovatelky územního plánu jednání, kterého se měly 

zúčastnit všechny dotčené orgány. Dostavili se Obec , CHOKB a projektanti 



Do měsíce by měli všichni poslat stanoviska k ÚP. 

CHKOB – v podstatě nic neschválili – biokoridory. Bylo 20 žádostí na bydlení a schválili 5 

Starosta: musíme s CHKOB prodiskutovat každou lokalitu 

 

Povodí Moravy – neschválili plochy u čp 636 a Sport Artu – záplavová zóna 

ŘSD – neschválili rozšíření plochy na bydlení u čp 371– sjezd ústí v křižovatce. Nechtějí 

rozšiřovat další sjezdy z I35 – to se týká našeho pozemku parkoviště u SDH. Máme to vyřešit 

sjezdem k čp 297 nebo k čp 80. Nám se jedná hlavně o odbočovací pruh. 

 

Bc. Křenek: co vlastně schválili? Odpověď: pouze 5 žádostí a to hlavně v centru obce. 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o územním plánu  

Usnesení č. 26 bylo vzato na vědomí 

 

ODPADOVÉ HOSPODÁŘSVÍ 

Informovala místostarostka. 

Zavedení žetonů na popelnice – za stejné období v loňském roce bylo vyvezeno více 

smíšeného odpadu než letos. Bude to mít smysl. Zvýšil se poplatek za odvoz.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o odpadovém hospodářství 

Usnesení č. 27 bylo vzato na vědomí 

 

 

ZRUŠENÍ OBECNÍCH SLAVNOSTÍ 

Vzhledem k situaci způsobené koronavirem nebudou velké akce brzy povoleny. Nejbližší 

naše větší - obecní slavnosti, rozhodli jsme se je zrušit. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí zrušení obecních slavností  

Usnesení č. 28 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD XI. DISKUZE 

  

Mgr. Juříčková: 

- Na cestě nad autoopravnou je velký výtluk v cestě, míjí se tam auta.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá místostarostce zajistit opravu výtluků v Bacově 

pod Chudějem 

Usnesení č. 29 bylo uloženo 

 

Fárek: 

Přes víkendy přibývá odpadů, po velikonocích velký nárůst.  

 

Starosta: uvidíme, jak to bude pokračovat a najeli bychom na týdenní svoz 

 

Návrh usnesení: 



Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá místostarostce zajistit úklid kolem kontejnerů na 

odpad pro chataře 

Usnesení č. 30 bylo uloženo 

 

Ing. Žitník: 

Velký nárůst chatařů, měli by být ve městech, v karanténě, najeli na chaty.  

 

Barabáš: 

Na Smočkem v zatáčce v Bacově je zase výtluk, nutno opravit. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá místostarostce zajistit opravu cesty Bacov - 

Smoček 

Usnesení č. 31 bylo uloženo 

 

Bc. Křenek: 

- Internet na školce v Kněhyních bude? Odpověď: ano 

- Poděkování za zametení krajnic po zimní údržbě 

 

Bc. Uhlářova: 

- Jubilanti, kdy chodit blahopřát? Odpověď: nechat otevřené, až bude situace uvolněna 

- Paní Langrová – požaduje zakoupení diktafonu. Odpověď: má zapůjčený z knihovny 

 

 

 

 

 

 

 

V Prostřední Bečvě 16.4. 2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………..   ……………………………. 

Bc. Uhlářová Alice, Bc. Křenek Petr    starosta Ing. Radim Gálik 

 

 

 

 

 

 

 

 


